
PROTOKoL NrXXV/21
z sesji Rady Miejskiej w Suraiu w dniu 29.09.2021 r. w Miejsko- Gminnym

O5rodku Kultury w Suraiu.

Ad.1.
Obrady otworzyla i przewodniczyla Przewodniczqca Rady Miejskiej w Sura2u

Pani Agnieszka Edyta Filipczuk -Zamojda.
Na podstawie listy obecno6ci stwierdzila prawomocnoS6 obrad. W sesji

uczestniczyli Radni, BurmistrzStrula, Sekretarz Gminy, Skarbnik Gminy, sohysi
orazzaproszeni goScie (listy obecno5ci stanowiq zalqcznik do protokolu).

A.d.2.

Pani Przewodnicz4ca przedstawila proponowany porz4dek obrad:
l. Otwarcie obrad XXV Sesji Rady Miejskiej w Surazu.
2. Przyjgcie porzqdku obrad.
3. Sprawozdanie Komendanta Policji o stanie bezpieczeistwa i porzqdku

publicznego na terenie Gminy Suraz.
4. Sprawozdanie z wykonania bud2etu gminy zalp61rocze2021r.
5. Projekt uchwaty w sprawie zmian w budZecie gminy na202ft.
6. Projekt uchwaly w sprawie zmiarry Wieloletniej Prognozy Finansowej

Gminy Sura'Z na lata202l-2035.
7. Projekt uchwaly w sprawie wprowadzenia zmian w statucie Miejsko-

Gminnego O5rodka Kultury w Sura2u.
8. Projekt uchwaly w sprawie ustalenia w zakresie zadaf wlasnych

szczeg6lowych zasad ponoszenia odptatnoSci za pobyt w o6rodkach
wsparcia i mieszkaniach chronionych.

9. Przyjgcie protokotu obrad z XXIV sesji Rady Miejskiej w Sura2u.
I 0. Inform acj a Burmi strza Sur aZa z podj gtych dzialah migdzy sesj ami.
ll.Zapytania i wolne wnioski.
l2.Sprawy r62ne.
l3.Zakoficzenie obrad XXV sesji Rady Miejskiej w SuraZu.

Radni Rady Miejskiej w Surazu porzqdek obrad przyjgli 12 glosami za, przy 72
osobach obecnych. Imienny wynik glosowania stanowi zalqcznik do protokolu.

Ad.3.
Na sesji byl obecny Komendant Komisariatu Policji w l-apach Pan Tomasz
Organek zapoznaj4c radnych ze sprawozdaniem o stanie bezpieczeflstwa
i porz4dku publicznego na terenie Gminy SuraZ.
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Ad.4.
Zapoznano radnych ze sprawozdaniem z wykonania bud2etu gminy za I p6lrocze

202b.
Radni przyjgli powy2sze sprawozdanie bez uwag.

Ad.5.
Zapomaro radnych z projektem uchwaty w sprawie zmian w budZecie gminy na

202k.
Pani Przewodnicz4ca stwierdzila,iz wigkszoSd zmian w dzisiejszych zmianach

w bud2ecie podyktowanajest konieczno5ci4 zwigkszenia Srodk6w na oSwiatg.

Pan Owczarczuk zwr6cil sig z pytaniem, jak znaleziono te brakujqce Srodki tj. 200

tys. zl. do oSwiaty w bud2ecie gminy? Skoro Pan Burmistrz utwierdza Radg, 2e

brakuje Srodk6w finansowych w bud2ecie, jak np. na remonty/naprawg dr6g i inne

zadania, a dziS te Srodki do oSwiaty sig znalazly. Zwr6cll sig radny z pytaniem do

Pani Skarbnik w jaki spos6b z.iralazla dodatkowe Srodki w bud2ecie?

Pani Skarbnik stwierdzila, i2 fuodki pochodzq z patagrafii zabezpieczajqcego

Srodki na jednorazowy dodatek uzupelniaj4cy dla nauczycieli, Srodki

zabezpieczone na wklad wlasny do programu rozbudowy stol6wki szkolnej, na

kt6ry gmina nie uzyskala dofinansowania. Przesunigto Srodki z paragrafu

koricowego rozhczenia instalacji OZE na budynkach uZytecznoSci publicznej'

przesunigto 13 tys. zl. Srodki uzyskane z dochodu od os6b fizycznych z podatku

przekazarn przez lJrzgdy Skarbowe. Srodki w kwocie 6.300d uzyskane

z subwencji o6wiatowej ia w{rot zadahwspomagaj4cych ucmi6w z otzeczeniem,

zwrot Srodk6w w kwocie 5.400 zl. za dzieci z terenu \-ap uczgszczajqce do

przedszkola w Surazu, refundacja z tlrtutu utworzenia punktu szczepief' na

COVID oraz dokonano przesunigi miEdzy paragrafami w ramach wydatk6w

i uruchomiono wolne Srodki w kwocie 100 tys. zl. na wynagrodzenia nauczycieli.

Nadmienila Pani Skarbnik, iz na chwilg obecn4 nie mamy w calo6ci

zabezpieczonej w bud2ecie dodatkowej kwoty 200 tys- il.do oSwiaty' brakuje

nam jeszcze 65 tys. zl.
Pan Jaroszko nw6cilsig z pytanie, za jaki okres jest doch6d od os6b frzycnrych?
Pani Skarbnik stwierdzila, i2nabielqco *pfy*ujC do gminy dochody z podatku

od crynnoSci cywilno-prawnych, powyZszy doch6d nie jest planowany

w bud'Zecie, gdy2 nie jesteSmy w stanie przewidziet, jaki doch6d bgdzie

w Urzgdach Skarbowych z tytutu sprzedanych nieruchomoSci' optaty skarbowej,

itd. Szkola zlofila dodatkowe zapotrzebowanie na kwotg 250 tys. zl-

z przfjmflczeniem na wynagrodzenia nauczycieli, zastqpstwa. Wygospodarowala

wswoim zakresie kwotg 5l tys. zl. Gmina musiala wygospodarowa6 w bud2ecie

kwotg 200 tys. zl.
Pan Jaroszko zwr6cil sig z pytaniem, jak mo2na cos zaplanowa6 w bud2ecie

gminy, jak Pani Dyrektor przychodzi w nieodpowiednim momencie i z4da od

Rady dodatkowych Srodk6w finansowych do oSwiaty?
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Pani Przewodnicz4ca stwierdzila, iZ w dalszym ci4gu bgdziemy musieli
zabezpieczyt, te brakuj4ce Srodki w bud2ecie na o5wiatg.
Pani Dziemianiuk zwr6cila sig z pytaniem, jaka jest przewidywana kwota
wydatk6w bieZEcychw 2021r. w dziale oSwiata i wychowanie? Ile gming kosztuje
utrzymanie plac6wek oSwiatowych, gdyZ z jel wyliczeri wynika, Ze jest to kwota
3mln. 400 tys. zl.
Pani Skarbnik stwierdzila, iz do tych wydatk6w naleZy doda6 jeszcze kosty
utrzymania Swietlicy szkolnej, crylilqcmy kosa wyni6sl ok. 3,5 mln. zl.W tym,
Gmina otrzymuje subwencjg o5wiatow4 w kwocie 1,5 mln. zl., a na koniec
pierwszego p6hocza202lr. doloiryla z bud2etu do oSwiaty I mln 700 tys. zl.
Pani Dziemianiuk zwr6cila sig z pytaniem, jaka jest kwota wydatk6w bie24cych
ogolem?
Pani Skarbnik stwierdzila, i2 jest to kwota I I mln. 100 tys. zl., r6imica wyniesie
w6wczas 7mln. 600 tys. zl., w tej kwocie mieszczq sig r6wnie2 wydatki na
MGOPS i Swiadczenia rodzinne, czyli zadania zlecone i jest to kwota 3mln. 300
tys. zl.
Pan Bibulowicz stwierdzil, iz od nowego roku budzet prawdopodobnie ulegnie
zmianie, gdy? przewidziane sq podwyzki nauczycielom. Radny zwr6cil sig
z pytaniem, na jakie konkretne zadanie zostaly zwigkszone Srodki o kwotg 4 tys.
A. naparagrafie drogi?
Pan Burmistrz stwierdzil, iL powylsze Srodki ptzeznaczono na bie24ce
utrzymanie dr6g i ewentualnie na odSnieZanie.
Pan Jaroszko stwierdzil, iz szkola wygospodarowala w swoim bud2ecie ok. 50
tys. zl., to na jakich zadaniach zaoszczgdzono?
Pan Burmistrz sfwierdzil, i2 szkola dokonala przesunigi miedzy paragrafami,
przesunigto Srodki na paragrafr na kt6rych brakuje juz Srodk6w finansowych, jak
np. na wynagrodzeniach. Przy konstruowaniu bud2etu nie jeste6my w stanie
przewidzief, jakie bgdzie wykonanie na poszczegolnych paragrafach i ile
Srodk6w zostanie wykorzystanych w trakcie roku.
Pan woloszcryk zwr6cil sig z pytaniem, jak Pan Burmistrz ocenia oszczgdno5ci
Pani Dyrektor wygenerowane na ogrzewaniu i energii podczas trwaj4cych
zdalnych zajg6 lekcyjnych?
Pan Burmistrz stwierdzil, i2 Pani Dyrektor zloiryla paristwu wyjaSnienia
w powyZszym temacie. Trudno jest powiedzie(, cry mo2na byloby bardziej
wygenerowai oszczgdnoSci, skoro zima co roku jest bardzo r62na i nie mo2na
przewidzie{ ile opalu zostanie wykorzystane na sezon grzewczy.
Pani Dziemianiuk stwierdzila, i2 jaki6 czas temu, na mocy decyzji pana
Burmistrza, rolnikowi z gmny zostaly odebrane nvierzgta gospodarskie. Na
utrzymanie zwierzqt w gospodarstwach zastgpczych prze znaczono w dzisiejsrych
zrnianach bud2ecie, kwotg 34 tys. zl. Zwr\cila sig radna z pytaniem, ile czasu
gmina bgdzie ponosila koszty ich utrzymania?
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Pan Burmistrz stwierdzil, iZ na dzieh dzisiejszy sprawa jest w prokuraturze. Do

sprawy w Sqdzie jesteSmy zobowiqzani do ich utrzymania, na pewno do ko6ca

tego roku powyhsza sprawa sig nie zakoriczy.
pi., larosztco zttr6clliig z pltaniem, ile szkola uzyskala Srodk6w zzewtgtrznych

dotacji?
pani Frzewodnicz4castwierdzila, i2napowyZsze pytanie odpowiadala Panu Pani

Dyrektor obecna na wczeSniejszej komisji.

Pan Burmistrz stwierdzil, i2 uzyskane dotacje z zewrr1frl nie wptyn4l na

wygenerowanie oszczgdnoSci na oSwiacie, gdyz obejmujq one dodatkowe zadanie

*'i5*iacie lub teZ zakupu pomocy dydaktycmych. Przeciwnie, do takich

projekt6w gminajest zobowi4zarLa do zabezpieczenia Srodk6w finansowych na

wkiad wtasny. Nadmienil Pan Burmistrz, i2 rcaliztti4c niekt6re projekty unijne,

gmina musi wylo\t, wlasne Srodki, gdyZ wynagrodzenie nauczyciela

loordynuj4cego projekt wzrasta, a tym samym wzrasta wyplata trzynastego

wynagrodzenia.
pa., iVolorzczyk ntrocil sig z pytaniem, ile wplywa do gminy subwencji

oSwiatowej?
Pan Burmistrz stwierdzrl, i2 w gminie Sura'Z subwencja oSwiatowa nawet me

pokrywa 50 % koszt6w utrrymania oSwiaty. Subwencja w oSwiacie jest

przyznanana kaZdego ucmia i od ilo5ci uczni6w zaleLry ile jei otrzymamy'

Przyst4piono do glosowania projektu uchwaty.

wy.rik'gloso*ania: 13 os6b za, 1 osoba przeciw, ptzy 14 osobach obecnych.

Imienny wynik glosowania stanowi zalqcmikdo protokotu'

Ad.6.
iipooruro radnych z projektem uchwaty w 

-sprawie 
zmiany Wieloletniej

Prognory Finansowej Gminy Sura'Z na lata202l'2035'
Przyst4piono do glosowania projektu uchwaly.

Wynit gtoro*ania: I I os6b ia,2 osoby przeciw, I osoba sig wstrzymala,przy 14

osobacliobecrych. Imienny wynik glosowania stanowi zalqc,.,ik do protokolu.

Ad.7.
iupo^*o radnych z projektem uchwaly w sprawie wprowadzenia zmian

w statucie Miejsko-Gminnego Osrodka Kultury w Sura2u'

Pan Wotoszczyk stwierdzil,lz skoro Swietlica Wiejska w Rynkach przejdzie pod

Urzqd, to co jej zaoferujemY?
pan burmistrz stwierdzil, i2 na proSbg Sohysa Rynek i Dyrektora MGOK oraz po

poryty*"y. zatwierdzeniu Radnych, Swietlica w Rynkach zostanie przelQta

iirZr'Urraa i bgdzie zarz4dzana na takich samych zzsadach,jak inne Swietlice

wiejskie na terenie gminY Sura2.
pan-owczarcruk zaproponowal, aby zbudzetu Domu Kultury przesunq6 Srodki

finansowe w kwocie 5-10 tys. zl na Swietlica w Rynkach'
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Pan Burmistrz stwierdzil, iZ w bud2ecie Domu Kultury byly zabezpieczone Srodki
finansowe wyl4cznie w kwocie 2 tys. zl. na energig i ok. 2 Ws. zl.na festyn
w Rynkach. Nadmienil Pan Burmistrz, i2 oplaty za energig w tym roku na
Swietlicg w Rynkach wyniosly ponad 5 tys. zl.
Pan Owczarczuk mvr6cil sig z pytaniem, kto pokryje koszty, cyt. ,, gdy bgdzie
potrzeba zrobienia czegoS, to gmina pokryje ten budZet? Nie bgd4 z Domu
Kultury brane pieniEdze tylko zbtd2ettt, a w budZecie tych pieni4zk6w z tego co
Pan wielokrotnie m6wil - nie ma. To skqd, przesunigcie z Domu Kultury
zrobimy? Jak to bgdzie wyglqdalo?"
Pan Burmistrz stwierdzil, i2 przy konstruowaniu budZetu na kolejny rok wr6cimy
do tematu. Wigkszych wydarzeh w Swietlicy na ten rok gmina nie planuje,
abie2qce utrzymanie Swietlicy bgdzie po naszej stronie.
Pani Przewodniczqca stwierdzila, ilkaida Swietlica w gminie ma w mniejszym
lub wigksrym stopniu swoje potrzeby. Do tej pory, budzet gminy nie przewidywal
osobnych paragraf6w na konkretne Swietlice. To co trzeba bylo, to gmina
zapewniala. Dodatkowo poryskiwano Srodki na Swietlice z programu Odnowa
Wsi, jak r6wnie2 wykorzystywano po czgsci fundusz solecki wyodrgbniony
w danej miejscowo5ci.
Prryst4piono do glosowania projektu uchwaty.
Wynik glosowania: l0 os6b za, I osoba przeciw, 2 osoby sig wstrzymaly, I osoba
nie zaglosowala, przy 14 osobach obecnych. Imienny wynik glosowania stanowi
zal1cznik do protokolu.

Ad.8.
Zapozrrwrc radnych z projektem uchwaty w sprawie ustalenia w zakresie zadari
wlasnych szczeg6lowych zasad ponoszenia odplatnoSci za pobyt w oSrodkach
wsparcia i mieszkaniach chronionych.
Pani Przewodnicz4ca Rady stwierdzila, ii powylsry projekt uchwaly
prrygotowano w zwiqzkl z naniesionymi uwagami przez podlaski Urzqd
Wojew6dzki.
Prryst4piono do glosowania projektu uchwaty.
Wynik glosowania: 14 os6b za, przy 14 osobach obecnych. Imienny wynik
glosowania stanowi zalqcanik do protokofu .

Ad.9.
Przyjgcie protokolu obrad z XXIV sesji Rady Miejskiej w Sura2u.
Przyst4piono do glosowania protokofu :

Wynik glosowania: 74 os6b za, przy 14 osobach obecnych. Imienny wynik
glosowania stanowi zalqczrik do protokotu.

Ad.l0.
Burmistrz Sura2a, Pan Henryk tr-apiriski, przedstawil informacjg z podjgtych
dzia/anmigdzy sesjami:
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- podpisanie umowy w rJrzgdzie Marszalkowskim na projekt grantowy

,,Instalacja OZE dla mieszkaric6w Gminy SuraZ",
- udzial w konferencji dotyczqcel przebiegu drogi Via- Bialtyca przez

wojew6dawo podlaskie,
- udzial w prrygotowaniach do uroczystej przysiggi Zolnierzy Wojsk Obrony

Terytorialnej na terenie gminy SuraZ,

- spotkanie z Dyrektorem dystrybucji PGE,

- udzial w konferencji w Tykocinie, dotycz4cej zmian klimatycmych,
- spotkanie w Starostwie Powiatowym dotyczqcym klastra energetycznego'

- iariut w uroczystoSciach otwarcia drogi powiatowej na odcinku Zabfud6w-

SuraZ, ul Zabtudowska,
- spotkanie z przedstawicielem Wodoci4g6w w tr apach w sprawie ewentualnego

administrowania naszym zakladem wodociqgowym,

- spotkanie z prezesern Wojew6dzkiego Funduszu Ochrony Srodowiska

w Biatymstoku odnosnie wspolpracy dotycz4cei progrErmu ,,czyste powietrze",

- spotkanie z Dyrektorem Las6w Paristwowych,

- spotkanie i rozmowy zprezesem Wodociqg6w Podlaskich,

- iarl,^t w Forum energetycznym w Biatymstoku dotyczqcym energetyki, oplat,

po dlqczeh urzqdzeh fotowo ltaicmych,
- .|dzial w pos'iedzeniu Zarzqdl Stowarryszenia Gmin G6mej Narwi w sprawie

gospodarki odpadami oraz szlaku wodnego wzdluz rzeki Narew,
1 iariut w tilekonferencji Wojewody Podlaskiego w sprawie demografii

w wojew6dawie podlaskim.

Ad.1l.
Zapylania i wolne wnioski.
Pan- Owczarczuk stwier&il, i2 Komendant Policji w Lapach poinformowal

radnych, ilzlapano podpalacza dom6w na terenie Suraza. w zwiqzktt z czym, czy

gmina bgdzie dochodzila zwrotu poniesionych koszt6w przy gaszeriupoaar6w2

Fan Burmistrz stwierdzil, i2 w chwili obecnej trwa dochodzenie w sprawie

podpalacza.^pani 
Dzi"mianiuk zwr6cila sig z pytaniem, cze}o dotyczyly Pana Burmistrza

roznowy z Wodociqgami Podlaskimi?

Pan Burmistrz stwierdzil, i2rozmowy dotyczaly i w dalszym ci4gu dotycry6 b9d4

ewentualnego administrowania naszym zakJadem wodociqgowym. Konkretnej

oferty na chwilg obecn4 nie posiadamy.
pani Klosko zwr6cila sig pytaniem, czy Parr Burmistrz wszczqL roznowy

w sprawie pozyskania dodatkowych srodk6w na zakup wozu stra'Zackiego.

Pan Burmistrz stwierdzil, i2 w powyZszej sprawie trwaty roznowy

w Wojew6dzkim Funduszu Ochrony Srodowiska oraz z Dyrektorem Las6w

Paristwowych.
Pani Dziemianiuk zwr6cila sig z pytaniem, ile mieszkaric6w Aoirylo wnioski

o grant na montaz instalacji fotowoltaiczrych i kolektor6w slonecznych na terenie
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Gminy Suraz i czy planowany jest dodatkowy nab6r uzupelniaj4cy i czy Urz4d
kontaktowal sig z osobami,kt6re zloiryly ankiety badaj4ce zapotrzebowanie na
powylsze instalacje?
Pan Burmistrz stwierdzil, i2 dzwoniono do powyZszych os6b, zlohono 4l wnioski
w zwi1zku z czym bgdzie ogloszony dodatkowy nab6r uzupelniaj4cy. Nadmienil
Pan Burmistrz, i2 powy2szy wniosek o grant zakladal montaZ ogniw
fotowoltaicznych w ilo6ci 55 gospodarstw domowych oraz morfiaz kolektor6w
w iloSci 75 szt., w zaleinoSci od ceny za jak4 bgd4 wykonane. Odbylo sig
posiedzenie komisji oceniaj4cej, kilka wniosk6w odrzucono i rv kilkunastu
prrypadkach wezwano do usunigcia brak6w formalnych.
Pan Karczewski wnioskowal w imieniu mieszkaric6w Sura2a o utworzenie
przejScia dla pieszych na nowo utwardzonej jezdni ul. Zabludowskiej.
Pan Burmistrz stwierdzil, i?povy2sz4 sprawg przekazano do Powiatu.
Pan Karczewski zglosil do naprawy lampy oSwietlenia ulicznego na ul. KoScielnej
oraz wnioskowal o ustawienie czasu zapalania i gaszenia oSwietlenia ulicznego.
Pan Woloszczyk zwr6cil sig z pytaniem, na jakim etapie jest rozpoznanie zakupu
autokaru szkolnego i co dalej zwieZq w Doktorcach?
Pan Sekretarz stwierdzil, i2 organem zajmujqcym sig spraw4 rozbi6rki wie2y
w Doktorcach jest Starostwo Powiatowe, zaS rozpoznanie zakupu autokaru
szkolnego bgdzie wykonane dopiero przed oglaszaniem przetargu na nastgpny rok
budzetowy.
Pani Wyszkowska wnioskowala aby na placu przedszkolnym zamontowa6 tablicg
informaryjn4, iz jest to plac wylqcmie do uZytku dzieci przebyu'aj4cych pod
opiek4 os6b doroslych-matek, gdyz obecnie z placl korzysta mlodzieZ, kt6ra
rtiszczy zabawki na placu przedszkolnym.
Pani Przewodniczqca wnioskowala aby powylszy temat byl poruszony na
zebraniu w szkole, r6wnie2 zmlodzieZq.

Ad.r2.
Sprawy r6zne.
Pan Sekretarz zaponnl radnych z pismem Powiatowego ZarzqduDr6g w sprawie
zabezpieczenia w przyszlorocznym bud2ecie gminy kwoty 100 tys. zl. na
wykonanie dokumentacji na drogg powiatowq Suraz-tr-apy (na odcinku od ul.
Pilsudskiego w Surazu w kierunku tr-ap). N-qczny koszt wykonania dokumentacji,
to 200 tys. zl. Gmina tr-apy deklaruje r6wnie2 chg6 wsp6lfinansowania
powy2szego zadanta na swoim odcinku drogi od skrzllowania ul. Zwirki
i Wigury do naszej granicy gminy.
Pani Przewodniczqca stwierdzila, i2 na chwilg obecnq nie ma opracowanej
dokumentacji na drogi powiatowe, wiEcnaleiry przyst4pi6 do proporycji Powiatu.
Pan Sekretarz stwierdzil, i2 Powiat jest r6wniez w trakcie prrygotowywania
dokumentacji na drogg Sredziriskie -Rynki.
Pan Sekretarz zapoznalradnych z podaniemmLodzieiry i mieszkaric6w w imieniu
rrlodzieLy z terenu miasta Sura2a o wykonanie Skate-parku.
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Pani Przewodnicz4ca zaproponowala, aby powylsze zadanieuj46 wprojekcie dot.

zagospodarowania terenu wzdlu7 rzeki Narew.
Pan Owczarczuk zaproponowal aby zglosi(, do programu Nowy tr ad drogg

gminn4 do Zawyk-FelTna, na kt6rej obecnie jest dywanik asfaltowy w bardzo

ztym stanie. Wnioskowal o wyst4pienie do Powiatu o wyr6wnanie zjazluzdrogi
powiatowej w Zawykach-Fermie. Zglosil do.naprawy dwa przepusty na drodze

w Zawykach- Fermie i na drodze gminnej w Sredziriskich.
Pan Burmistrz stwierdzil, i2 ewentualnie bgdziemy mogli zglosid t4 drogg do

progrtlmu Polski l-ad w kolejnym naborze.

Pan Bibulowicz zglosil do naprawy mostek na ul. Granicznej oraz wyr6wnanie

ul. Cmentarnej i ul. Zagtmiennej oraz drogi gminnej odchodzqcej od

ul. Granicznej do ul. Osiedlowej.
Pan Danilczuk zaproponowal zlolerie do programu Polski tr-ad drogi bocmej

w Sredziriskich.
Pan Burmistrz stwierdzil, i2 chc4c skladad do powyZszego programu' to nale?y

zaczqt od przygotowania dokumentacji.
Pani Przewodniczqca stwierdzlla,i2potrzeb drogowych zaczyna byi wigcej, wiEc

w przyszlorocznym budZecie, naleiry zabezpiecry( wy2sze Srodki na paragrafie

na drogach, na sporzqdzenie dokumentacji'
Pan Owczarczuk stwierdzil, i2 w przypadku, gdy bqdzie zam6wiony sprzqt do

r6wnania dr6g w SuraZu, to r6wnieZ nalezy go skierowai na drogi w solectwach.

Pani Dziemianiuk stwierdzila, iZ drodze l}czqcej ul. Granicznq z ul. Osiedlowq

nale2y wybra6 czgsi materialu i dopiero wyr6wna6, gdy?w chwili obecnej woda

opadowa z drogi zalewa na dzialki s4siednie.
pan Jaroszko wnioskowal o zgloszenie do Powiatu naprawy i odmalowania

barierek na drodze powiatowej na przeciwko bylej szkoty w Doktorcach'

Pan Burmistrz stwierdzil, iz Powiat Zna terl problem, ju2 zlecono wykonanie

nowych barierek.
Pan Jaroszko wnioskowal o zgloszenie do Powiatu naprawy zapadnigtego mostku

na drodze Doktorce-Lesmia.
Pani Klosko w imieniu Rady Rodzic6w i Pani Dyrektor Zespolu Szk6l ...
wyst4pila o ptzeznaczeflie Srodk6w w bud2ecie gminy na remont lazienki na

g6mym korytarzu w szkole.

Pani PrzewodniczQca stwierdzila, i2 naleiry zaczqt od oszacowania koszt6w

remontu i ewentualnie w budzecie szkoly przewidzie6 remont na okes wakacji.
pani Dziemianiuk stwierdzila,i2 jeaeli planuje sig takie inwestycje, to naleZy je

odpowiednio przemySled, gdy2 remont tej lazienki byl robiony l0 lat temu

z przJstosowaniem dla os6b niepelnosprawnych, a mieSci sig na pierwszym

pigtrze. Jak osoba niepetnosprawna bez windy w szkole, ma dosta6 sig na

pi".*rr" pigtro? Zdaniem radnej, robi4c remont l0 lat temu naleaalo juz wtedy

prrystosowa6 lazienkg na dwie kabiny.
3ohys Leszni, pan Tworkowski, stwierdzil, iZ kwoty wynajmu sali w Swietlicach

wiejskich s4 zdecydowanie za niskie w stosunku do aktualnych stawek za energie
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i media. Zaproponowal sottys, aby zwigkszy6 oplaty wynajmu sali, zwlaszcza
osobom spoza terenu gminy Suraz.
Soltys Rynek zurr6crl sig z pytaniem, czy w chwili obecnej , gdy jvz Swietlica
w Rynkach przeszla pod Urzqd, mieszkaricy mog4 z niej korzysta6? Wnioskowal
soltys o prrygotowanie nowych wzor6w um6w na wynajem sali

z uwzglgdnieniem nowego konta Urzgdu.
Pan Burmistrz stwierdzil, i2moina korzysta6 ze Swietlicy ale nale{ racjonalnie
ogrzewat, budynek i zamiast ogrzewania na energig elektrycznq korzysta(
z kominka na sali.
Pan Owczarczuk stwierdzil, i2 przed sprzedaz4 nieruchomoSci po bylej szkole
w Zawykach, nale4 jq uporz4dkowai. Zwr6cil sig radny z pytaniem, kiedy
podpisano protokol przejgcia powy2szej nieruchomoSci?
Pan Burmistrz stwier&il, i2 na proSbg soltysa przesunigto podpisanie protokolu,
do czasu usunigcia z budynku sprzgtu bgd4cego wlasnoSciq Stowarzyszenia.

Ad.13.
Zakohczenie obrad XXV sesji Rady Miejskiej w SuraZu o godz. 1150.

Przew y Miejskiej

Pani Agnieszka E pczuk-Zamolda

Protokolowala: S. Filipczuk

9

Przew

Agn ieszka f .l y la f i I i pczuk-Zan0jda



SURAZ

PROTOKOL GI-OSOWANIA
z dnia 29 wrze€nia 2021 r.

Glosowanie jawne
Liczba uprawnionych do glosowania: .15

Liczba oddanych glos6w: '12

oddane

Punkt
porzEdku

obrad

zedmiot glosowaniaP Za Przeciw Wstzym uJqcy

P cte porzEdku obrad 0 0E
Bibulowicz

ZA
ilczukMiroslaw

ZA
Julita mranl

ZA
Agn Edyta Fi pczuk mojda ZA

Jaroszko
ZA

gnacy Karczewski
ZA

Agnieszka Klosko
ZA

ckana
ZA

Bogdan rczuk
ZA

Adam Sosnowski
ZA

a WyszkowskaHalin
ZA

Teresa noch
ZA

1t1

Rezultat glosowania: Przyjqto
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SURAZ

Rezultat glosowania: Przyjgto
G{osy oddane:

Punkt
porzEdku

obrad

Pzedmiot glosowania Za Przeciw WstzymujEcy

2 Projekt uchwaly w sprawie zmian w
bud2ecie gminy za 2021 r.

1 0

Kzysztof Bibulowicz ZA
Miroslaw Danilczuk ZA
Julita Dziemianiuk ZA
Agnieszka Edyta Filipczuk-Zamojda ZA
Pawel Jaroszko ZA
lgnacy Karczewski ZA
Agnieszka Klosko ZA
lwona Nowicka ZA
Bogdan Owczarczuk ZA
Krzysztof Pankowski PRZECIW
Adam Sosnowski ZA
Wieslaw Marian Wotoszczyk ZA
Halina Wyszkowska ZA
Teresa Zimnoch ZA

PROTOKOT- GLOSOWANIA
zdnia29w'ze1nia2021 t.

Glosowanie jawne
Liczba uprawnionych do glosowania: 15
Liczba oddanych glos6w: 14

13
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SURAZ

PROTOKOL GLOSOWANIA
z dnia 29 wrze$nia 2021 t.

Glosowanie jawne
Liczba uprawnionych do glosowania: 15
Lrczba oddanych glos6w: 14

Rezultat glosowania: przyjgto
Glos oddane

Punkt
pozedku

obrad

Pzedmiot glosowania Za Przectw uJqcy

eJ sowej

P ektroj la zgsp m any
te o etn P on F n narog zy

mG n Su raz nv a a 2ta 20 1

11 2 1

b

ZAiroslaw NI lczu
PRZECIWJulita mtan u

ZAFilipczu oidaAgnieszka

ZAJaro

WSTRZlgnacy Karczews

ZAkoAgn leszka

ZAlwonS owrcka

ZAn lczu k
PRZECIWPan owski

ZAam osnows

ZAarran szczyk
ZAna

ZAZim noch

ZA

1t1

-2035.



PROTOKOL GT.OSOWANIA
z dnia 29 wrzeinia 2021 r.

Glosowanie jawne
Liczba uprawnionych do glosowanta: 1S
Liczba oddanych glos6w: 13

Rezultat glosowania: przylqlo
Glos oddane:

Punkt
porzqdku

obrad

Pzed miot glosowa nra Za Pzeciw UJECY

4

statucie Miejsko
Itury w Surazu.

Projekt uchwaly w sprawie
nzewprowad zmta nta

mG n n Kuego

10 1 2

Krzysztof
ZADan czu k

PRZECIWu lita iemianiuk
ZA

mojdaAgnieszka Edyta Filipczuk
ZAJaroszko

BRAK Gt_osusnacy
ZAnreszka
ZAwona Nowicka
ZAdan k

WSTRZPahkowsk
ZAAdam nows
ZAn

WSTRZHal na
ZAeresa Zimnoch
ZA

1t1

SURAZ

OSrodka



SURAZ

PROTOKOL GLOSOWANIA
z dnia 29 wrze$nia 2021 r.

Glosowanie jawne
Liczba uprawnionych do glosowania: 15
Liczba oddanych glos6w: 14

Rezultat glosowania: prryjqto
Glosy oddane:

Punkt
pozqdku

obrad

Przedmiot glosowania Za Pzeciw strzymujqcy

5 w sprawie ustalenia w
zakresie zadari wlasnych
szczegolowych zasad ponoszenia
odplatnoSci za pobyt w osrodkach
wsparcia i mieszkaniach chron

Projekt uchwaly

ionych

14 0 0

Krzysztof ib
ZAiroslaw Danilczuk
ZAulita iantuk
ZAAgnieszka Edyta Filipczu k mojda
ZAPawel Jaroszko
ZAgnacy Ka rczewski
ZAnieszka Klosko
ZAowickalwona
ZAOwczarczuk
ZAPaikowski
ZA

nowski
ZA

nan
ZAHalina ka
ZA

noceresa
ZA

1t1



SURAZ

PROTOKOI. GI-OSOWANIA
zdnia29wzeilnia2OZl 

r.

Glosowanie jawne
Liczba uprawnionych do glosowanta: 15
Lrczba oddanych glos6w: 14

Rezu Itat grlosowania : erzyiqi
Glos oddane

Punkt
pozqdku

obrad

miot owania Za Przeciw Wstrzym ujqcy

6
sesJ

eJ reJ

P ect krzyR oluproto obrad z XXIV
Rad M skv US raau

14 0 0

tzysztof

ZAiroslaw Danilczu

ZAulita Dziemian IU k

ZAmojdaFiEieszkaAgn lidyta kpczu

ZAJaroszko

ZAgnacy Karczewski

ZAnieszka ko

ZAowicka

ZAan k

APan k

ZAAdam Sos

ZAieslaw rlan k

ZAHalina Wyszk owska

ZATeresa Zrmnoch

ZA

1t1


